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Abstract (en)
The pressure of the treatment gas above and below the material web (1) to be treated in wide-running manner can be adjusted independently when
the upper and lower nozzle box (4, 5) is to be acted upon by separate fans (7, 8) via respective pressure boxes (11, 12). According to the invention,
both fans (7, 8) are arranged below the level of the lower pressure box (5) in respective pressure boxes which extend over the entire nozzle box
length. The pressure box inlet part (25), which is thus cut off from the backflow chamber (19) and contains one fan (8), has a suction pipe (27) which
runs through the other pressure box suction part (24). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Druck des Behandlungsgases ober- und unterhalb der breitgeführt zu behandelnden Stoffbahn (1) kann unabhängig eingestellt werden,
wenn der obere und untere Düsenkasten (4,5) von getrennten Ventilatoren (7,8) über je einen Druckkasten (11,12) zu beaufschlagen ist.
Erfindungsgemäß werden beide Ventilatoren (7,8) unterhalb des Niveaus des unteren Druckkastens (5) in je einem sich über die ganze
Düsenkastenlänge erstreckenden Druckkasten angeordnet. Das auf diese Weise vom Rückströmraum (19) abgeschnittene den einen Ventilator (8)
enthaltende Druckkasteneingangsteil (25) besitzt ein Ansaugrohr (27), das durch das andere Druckkastenansaugteil (24) hindurchführt. <IMAGE>
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